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Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri 

 

Til: 

Dato: 

Fødevareministeren, miljøministere 

4. juni 2008 

I et kommende åbent samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende 

spørgsmål:  

FLF alm. del 

Samrådsspørgsmål AD 
Det fremgår af Danmarks Miljøundersøgelsers notat af 18/1-08, at 
nulstillingen af udtagningsforpligtelsen i 2008 vurderes at medføre, at 25.000-
50.000 hektar af de i dag braklagte arealer vil blive genopdyrket. 
 
Det fremgår imidlertid af Direktoratet for FødevareErhvervs notat af 2/6-08, at 
arealer med brak og udyrket arealer falder fra 167.000 hektar til 84.000 hektar 
fra 2007 til 2008. 
 
Hvad er baggrund for, at arealet med barklægning m.v. falder væsentlig mere 
i 2008 end tillige oplyst? 
 

Hvad er konsekvenserne af faldet af arealer med braklægning m.v. for natur 

og miljø, herunder i form af øgning af kvælstof- og pesticidforbrug? 

 

Samrådsspørgsmålet er stillet efter ønske fra Kristen Touborg (SF). 

 

På udvalgets vegne 

 

 

Jørn Dohrmann 

formand 
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